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Datum:  05-07-2023 
Onderwerp:  Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller:  Joke van Zalingen. 
Aanwezig:  Sjoukje van der Loo, Henri Brendel, Henk van Goor, XE,  Loura Raamsdonk,  

Coby Lammers, Yvon van Rijn, Margreet Beerhorst en Wilma Sprong. 
Afwezig :  Klaas Terpstra, Thomas van Arendonk en Janice Sewray 
 
 
 

1. Opening. 
Henk opent de vergadering met een welkom aan allen en in ’t bijzonder aan Sandra Mauwer, 
de gastspreker van vanavond. 
 

2. Toelichting op het werk van het Netwerk Informele en Respijtzorg. 
Sandra is mantelzorgadviseur bij Minters en ook coördinator en voorzitter van het Netwerk 
Informele en Respijtzorg. Wat respijtzorg inhoudt is niet bij iedereen bekend. Volgens Sandra 
denken de meeste mensen dat respijtzorg alleen logeerzorg is, maar het is veel breder. Ook 
dagbesteding voor de zorgvrager is respijtzorg, ook de VPTZ-vrijwilliger levert respijtzorg. 
Sandra geeft een stukje geschiedenis weer en het ontstaan van de mantelzorg. Alle stukjes 
respijtzorg werden in kaart gebracht met het doel om zo goed mogelijk samen, Vlaardingen, 
Maassluis en Schiedam, een route uit te stippelen voor de mantelzorger om de juiste 
hulpverlening te krijgen. Vlaardingen gaat de Mantelzorgtest implementeren. Deze test is in 
2021 ontwikkeld door zorgverzekeraar CZ samen met het ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport. De test is landelijk, regionaal aanpasbaar en door iedereen op te vragen via 
Mantelzorg.nl. 
 
 

3. Mededelingen.  
 
Terugblik netwerkbijeenkomst op 22 juni jl. Het was het een geslaagde middag; goede 
opkomst, goede presentatie, goede resultaten. Vanuit de deelnemers zijn er veel goede 
ideeën gekomen voor andere bijeenkomsten. Er is bij de organisaties heel veel behoefte om 
te weten welke organisaties er zijn in Maassluis en wie wat doet, onder andere naar wie en 
naar welke andere organisatie men kan verwijzen om de zorgvrager de juiste weg te wijzen. 
In plaats van deze grote bijeenkomst gaan er ook stemmen op dit te organiseren per thema 
(en met kleinere groepen) en / of op andere locaties (bij de organisaties zelf bijvoorbeeld). 
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Terugblik bijeenkomst op 29 juni jl. (MO, BW en vrouwenopvang) 
Wilma, Loura en Henri zijn daar geweest. Er was heel veel toelichting  op de ontwikkelingen 
en voorbereiding van het beleidsplan. Uit de subgroepen werd veel informatie opgehaald 
door de beleidsmakers. Als de beleidsplannen klaar zijn, komen er uitvoeringsplannen en 
komt iedereen weer bij elkaar om daarin weer het nodige aan te leveren. Het was opvallend 
hoe vaak Daklozenopvang Elementen ter sprake kwam. 
 
Stand van zakenparticipatiebeleid /omgevingsvisie. 
Sjoukje heeft nagevraagd wanneer de Adviesraad hierin een rol krijgt. In de versie naar de 
gemeenteraad zijn alle punten die naar voren kwamen, opgenomen en naar verwachting zal 
die in het najaar officieel  worden vastgesteld.  
Omgevingsvisie. Zit in een afrondende fase. Het concept omgevingsvisie wordt in het vierde 
kwartaal besproken met alle mensen die er eerder bij betrokken waren, waaronder de 
Adviesraad. 
 
Breed Offensief SOW. 
Yvon, Klaas en Henri hebben schriftelijk hun opmerkingen geleverd en Coby en Margreet 
waren aanwezig bij het overleg. We hebben allen hiervan een verslag gekregen. De 
verordening komt voor een officieel advies naar de Adviesraad. In de conceptversie staat al 
wel dat er een maximum zit aan de vervoersvergoeding die een persoon kan krijgen. De 
opmerkingen uit de verschillende adviesraden hebben eigenlijk meer te maken met de 
uitvoering en worden in de beleidsregels verwerkt. De verordening wordt eind augustus 
weer voorgelegd aan de adviesraden. 
 
Jongerenparticipatie. 
In september en oktober kunnen leerlingen van klas 1 en 2 van het Reviuslyceum als 
keuzevak jongerenparticipatie kiezen . Het blijft niet alleen bij lessen, maar ze worden ook 
gemotiveerd andere jongeren te bereiken. 
  

4. Verslag van de vergadering van 24 mei 2023. 
N.a.v. Klaas Terpstra heeft een ongevraagd advies geschreven over de Buurtcirkel met de 
vraag of die ook toegankelijk kan zijn voor mensen zonder indicatie. Volgens wethouder 
Bronsveld op zich een goede vraag, maar eerst moeten we weten hoe Pameijer hier in staat. 
Ook neemt de gemeente contact op met de welzijnscoach van Seniorenwelzijn en van 
VraagRaak over de vraag waar zij mensen die eenzaam zijn / met een klein sociaal netwerk 
naar verwijzen. Wordt vervolgd. Verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
  

5. Actualiteiten/wat is opgevallen in de media? 
Namens Klaas een artikel uit de Volkskrant over Ouderenzorg die spaak dreigt te lopen. 
Ouderen gaan meer betalen voor minder zorg in de nabije toekomst. Ook de stijging van 
huiselijk geweld en de geestelijke nood waarin een toenemend aantal jongeren verkeren 
baart ons zorgen. En het uitblijven van directe (GGZ)- hulp. Sjoukje stelt voor Mevis uit te 
nodigen na de vakantie, waarop Henri ons attendeert op twee bijeenkomsten over MSV-
jeugdmodel op 27 september en 3 oktober 2023. Initiatief van Mevis. Seniorenwelzijn wil het 
alcoholgebruik bij ouderen bij De Vloot beperken.  
 

6. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag. 
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Margreet meldt dat haar ter ore is gekomen dat de gemeente Maassluis zo slecht (terug-) 
communiceert over meldingen openbare ruimte. Is bekend probleem; er komen veel 
meldingen binnen maar dat is geen goede reden. De vraag aan Klaas, Yvon en Wilma is of ze 
officieel lid willen worden.  

              Activiteitenoverzicht 2023 

Met dit overzicht wil Sjoukje ons laten zien hoeveel er al gepasseerd is en vraagt ons het te 
melden bij haar of er nog organisaties zijn die wat nader belicht moeten worden, zodat er 
weer een werkbezoek aangevraagd kan worden voor het tweede halfjaar. Wordt een 
agendapunt op de volgende vergadering. 
  

7. Sluiting. 
Henk sluit de vergadering. 
 
 
Volgende vergadering  woensdag 6 september 2023.                   

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 


